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§ 1  

Val av justerare och dag för justering 

Beslut 

 

1. Ordförande Stefan Nilsson (MP) och vice ordförande 

Therese Carlborg (M) fick i uppdrag att justera dagens 

protokoll. 

2. Protokollet justeras den 24 oktober 2014. 

 

 

Anmäldes att protokollet från den 25 september 2014 justerades 

den 1 oktober 2014. 
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§ 2  

Skrivelser av Stefan Nilsson m.fl. (MP) – Utesluta 
”sjukt” kött från barn och äldres mattallrikar samt 
ursprungsmärkning av kött i förskolor och 
äldreboenden 

Beslut 

Skrivelserna anses besvarade. 

 
Ärendet 

Vid stadsdelsnämndens sammanträde den 25 september 2014 

beslutade nämnden att bordlägga ärendet.  

 

Två skrivelser från (MP) har inkommit rörande att utesluta 

”sjukt” kött från barns och äldres mattallrikar samt att införa 

ursprungsmärkning av kött inom förskolor och äldreboenden. I 

staden pågår för närvarande en ny livsmedels-upphandling där 

betydligt fler djurskyddskrav ställs. Mat och måltider ska i 

stadens verksamheter följa de rekommendationer och riktlinjer 

som utfärdas av Livsmedelsverket, Socialstyrelsen och staden, 

ex. Stockholms stads miljö-program. Kommunfullmäktige har 

antagit målsättningen om att andelen ekologiska livsmedel i 

stadens egna verksamheter ska uppgå till 20 % år 2014.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 4 september 2014. 

Dnr 2014-350-1.1. och 2014-510-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 3   

Skrivelse av Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) – Unga 
utan aktivitet 

Beslut 

Skrivelsen anses besvarad. 
 
Ärendet 

Vid stadsdelsnämndens sammanträde den 25 september 2014 

beslutade nämnden att bordlägga ärendet. 

 

Förvaltningen svarar på en skrivelse från Birgit Marklund Beijer 

(S) m.fl. med anledning av en utredning genomförd på 

arbetsmarknadsförvaltningen 2014. Utredningen rör unga 

personer som varken arbetade eller studerade och saknade känd 

aktivitet. Förvaltningen gavs i uppdrag att återkomma till 

nämnden med förslag på hur man kan underlätta för ungdomar 

att återkomma i studier eller arbete. I svaret redogör 

förvaltningen för hur staden och Östermalms 

stadsdelsförvaltning arbetar med att få ungdomar att återgå till 

arbete eller studier. Andelen på Östermalm 2011, som varken 

arbetade eller studerade i åldern 16-29 år, var 1004 av totalt 

15343 personer, vilket motsvarar 6,5 %. Ingen senare statistik 

finns tillgänglig. Stadsdelen har den lägsta andelen arbetslösa i 

staden i åldern16 – 24 år, 54 personer av totalt 6704 (0,8 %). 

Erfarenheten från arbetsmarknadsförvaltningen säger att 

majoriteten av ungdomarna som inte arbetar eller studerar har 

aktiviteter som kan anses relevanta. Förvaltningen gör 

bedömningen att stadens olika insatser för att hjälpa unga utan 

aktivitet till studier eller arbete bör ge resultat. 

Arbetsmarknadsnämnden genomför f n en förstudie som vidare 

ska analysera och utreda statistik över målgruppen på 

stadsdelsnivå samt kartlägga de insatser som erbjuds 

målgruppen. Syftet är att skapa en kunskapsbas för det fortsatta 

arbetet med målgruppen unga 20 – 29 år som varken arbetar 

eller studerar och som saknar känd aktivitet. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från 9 september 2014. 

Dnr 2014-274-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 4   

Skrivelse av Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) – 
Aktivitetshus för unga i Norra Djurgårdsstaden 

Beslut 

Skrivelsen anses besvarad. 
 
Ärendet 

Vid stadsdelsnämndens sammanträde den 25 september 2014 

beslutade nämnden att bordlägga ärendet. 

 

I skrivelsen ges förvaltningen i uppdrag att utreda möjligheten 

att etablera ett aktivitetshus för unga typ Fryshus/Humlanhus i 

någon av de gamla tegelbyggnaderna i Norra Djurgårdsstaden. I 

Norra Djurgårdsstaden kommer det inom de närmaste åren att 

byggas totalt 12 000 nya bostäder och etableras 30 000 nya 

arbetsplatser. Förvaltningen anser att intresset för aktivering 

kommer att vara stort och att det är viktigt att det finns 

möjligheter till fritidssysslor anpassade för olika åldrar. 

 

I stadsdelen finns ett stort utbud av aktiviteter riktade för 

ungdomar 12-19 år. Hjorthagens ungdomsgård, som är öppen 

för stadsdelens ungdomar i åldern 11 år och uppåt, är ett bra 

exempel på detta. Idag och under överskådlig tid framöver 

uppfylls behovet av fritidsaktiviteter för unga (9-19 år) inom 

grundskolans försorg och befintliga fritidsklubbar. Den under 

våren öppnade verksamheten i Humlanhuset kompletterar detta. 

Med stöd i ovanstående och utifrån en uppskattning av antalet 

barn i den nya stadsdelens förskolor, samt beräknad start 2019 

av ny skola i Norra Djurgårdsstaden, anser förvaltningen att 

behovet av ytterligare fritidsaktiviteter för ungdomar tidigast 

uppstår år 2019. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 8 september 2014. 

Dnr 2014-403-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 5   

Skrivelse av Jaime Barrios m.fl. (V) – Finskspråkiga 
barns behov av förskoleverksamhet på finska 

Beslut 

Skrivelsen anses besvarad. 

 
Ärendet 

Vid stadsdelsnämndens sammanträde den 25 september 2014 

beslutade nämnden att bordlägga ärendet. 

 

I skrivelsen ges förvaltningen uppdraget att kartlägga 

efterfrågan på och behovet av förskoleverksamhet på finska i 

stadsdelsområdet. Dessutom undersöka möjligheten att 

samverka med andra närliggande stadsdelsnämnder för att 

tillgodose behovet av platser på finsk förskola.  

 

I Bosko systemet (som hanterar placeringar av barn i förskolan) 

finns numera uppgifter om andelen barn som önskar 

finskspråkig förskoleverksamhet. Detta förbättrar 

planeringsförutsättningarna för stadsdelsförvaltningarna. Inom 

nämnden bedrivs i dag förskoleverksamhet delvis på finska på 

förskolan Orren på Östermalmsgatan 84. Utöver förskoleplatser 

på Orren erbjuder nämnden verksamhet på finska på en öppen 

förskola i Hjorthagen en gång i veckan. Kartläggningen visar att 

det för närvarande inte finns något behov av att utöka andelen 

finska förskoleplatser i stadsdelen. En aktiv samverkan kring 

finska kulturaktiviteter inom förskola och äldreomsorg pågår 

inom kluster 1, som består av de fyra innerstadsförvaltningarna. 

I klustret ingår utöver representanter från de fyra 

förvaltningarna även Sverigefinska samrådsgruppen. 

Förvaltningen är positiv till ett utökat samarbete i klustret i syfte 

att i ännu större utsträckning samordna resurserna och att skapa 

en rörlighet mellan förvaltningarna. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 8 september 2014. 

Dnr 2014-404-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 6   

Skrivelse av Jaime Barrios m.fl. (V) – Fritidsaktiviteter 
för barn och unga med funktionsnedsättning 

Beslut 

Skrivelsen anses besvarad. 
 
Ärendet 

Vid stadsdelsnämndens sammanträde den 25 september 2014 

beslutade nämnden att bordlägga ärendet. 

 

I skrivelsen ges förvaltningen uppdraget att göra en utredning 

om vad barn och ungdomar med funktionsnedsättning i 

stadsdelen önskar sig angående fritidsaktiviteter samt hur 

tillgänglig t ex Kulturskolan och andra fritidsaktiviteter är. I 

uppföljningssystemet DUR ställs av biståndsbedömarna bl a 

frågan; hur den unge upplever sin fritid och hur nöjda de är med 

sina fritidsaktiviteter. Förvaltningens uppfattning är att de barn 

och unga med funktionsnedsättning som förvaltningen är i 

kontakt med tycker att de har fritidsaktiviteter som de är nöjda 

med, i synnerhet med de möjligheter som webbplatserna 

Fritidsnätet, Fritid för alla och Kulturskolan ger, men också 

insatsen korttidstillsyn utanför det egna hemmet (KTT) som 

beviljas enligt LSS.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 8 september 2014. 

Dnr 2014-405-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 7   

Svar på  två medborgarförslag – lekplats på Gärdets 
sportfält 

Beslut 

1. Medborgarförslagen besvaras med förvaltningens utlåtande. 

2. Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att tillsammans med 

idrottsförvaltningen utreda möjligheterna att anlägga en 

lekplats på Gärdets sporfält. 
 
Ärendet 

Två medborgarförslag inkom i september 2014 som belyser 

behovet av lekplatser i området kring Gärdets sportfält och som 

föreslår att en större lekplats anläggs i närheten av 

Kampementsbadet.  

 

Östermalms stadsdelsförvaltning arbetar för ett tydligt 

barnperspektiv i stadsplaneringen. Under året gör förvaltningen 

en inventering och en analys av alla lekplatser i 

stadsdelsområdet, och utarbetar en strategi för utveckling av 

lekmiljöerna som ska svara upp mot nuvarande och framtida 

behov. Förvaltningen ser bland annat att lekmiljön i närområdet 

kring Gärdets sportfält behöver utvecklas och instämmer med 

förslagsställarna om att området vid Kampementsbadet är en 

lämplig plats för en lekplats. 

 

Gärdets sportfält och Kampementsbadet är planlagda som 

idrottsmark. Det innebär att det är idrottsnämnden och inte 

stadsdelsnämnden som har rådighet över marken där. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 7 oktober 2014. 

Dnr 2014-537-1.2.4. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 8   

Förlängning av avtal för måltider till Dianagårdens 
vård- och omsorgsboende 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beslutar att förlänga avtalet med Sodexho 

AB för perioden 16 januari 2015 till och med 15 januari 

2016. 

2. Stadsdelsdirektören får i uppdrag att teckna 

förlängningsavtal. 
 
Ärendet 

Stadsdelsnämnden har avtal med Sodexo AB för tillagning och 

leverans av kalla måltider till Dianagårdens vård- och 

omsorgsboende. Avtalet löper ut 2015-01-15 och en skriftlig 

överenskommelse om förlängning behöver träffas. 

Dianagårdens uppfattning är att samarbetet med Sodexo 

fungerar bra och flertalet av de boende uppskattar maten. 

Förvaltningens samlade bedömning är att leverantören uppfyller 

gällande avtal och föreslår att avtalet förlängs för perioden 

2015-01-16 till och med 2016-01-15.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 3 oktober 2014. 

Dnr 2012-413-2.2.2. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 9   

Rekommendation att besluta om hälso- och sjukvård i 
bostad med särskild service och daglig verksamhet 

Beslut 

1. Östermalms stadsdelsnämnd godkänner tjänsteutlåtandet 

som svar på remissen och översänder det till 

kommunstyrelsen. 

2. Omedelbar justering. 
 
Ärendet 

Kommunstyrelsen har remitterat Kommunförbundet i 

Stockholms Läns (SKL) rekommendation ”Hälso- och sjukvård 

i bostad med särskild service och daglig verksamhet” till bland 

andra Östermalms stadsdelsnämnd. 

 

SKL föreslår att § 11 i Principöverenskommelsen upphör och att 

ansvaret för utförandet av hälso- och sjukvård övergår från 

landstinget till kommunerna i länet. 

 

Förvaltningen är positiv till KSL:s rekommendation. Ett 

kommunalt ansvar för utförandet av hälso- och sjukvård medför 

bättre tillgänglighet och kontinuitet och möjliggör en bättre 

samordning av hälso- och sjukvård och omvårdnad i bostad med 

särskild service och daglig verksamhet. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 3 oktober 2014. 

Dnr 2014-460-1.5.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 10   

Förbättring av stockholmarnas möjligheter till att 
bada. 

Beslut 

Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Ärendet 

I en motion beskriver Maria Antonsson (MP) att det är viktigt 

att Stockholm stad planerar för möjligheter till motion och 

avkoppling i takt med att staden växer. Antonsson föreslår att 

inträdet till Stockholms stads utom- och inomhusbad ska sänkas, 

att bassängbaden i möjligaste mån ska vara bemannade med 

badvakter och att öppethållandet för utomhusbassängbaden 

förlängs med en vecka. Antonsson föreslår även att staden ska 

se över kloranvändningen i badvattnet och erbjuda andra säkrare 

alternativ, framförallt för de mindre barnen. 

 

Stadsdelsförvaltningen håller med motionären om att det är 

viktigt att möta upp invånarnas behov av motion och avkoppling 

när staden växer. Att säkra tillgången till bad är en del i detta. 

 

På Östermalm finns idag ett kommunalt strandbad, 

Brunnsvikens strandbad. I stadsdelsområdet finns även tre 

plaskdammar, Gustav Adolfsparkens plaskdamm, 

Motalaparkens plaskdamm och Tessinparkens plaskdamm. 

Stadsdelsförvaltningen förlängde plaskdammarnas 

öppethållande inför säsongen 2014 med en vecka till den 1 

september. Under 2014 hade norra innerstadens alla 

plaskdammar öppet fram till den 1 september. 

Stadsdelsförvaltningen tycker att det vore positivt om alla 

stadens plaskdammar hade samma generösa öppethållande. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 30 september 2014. 

Dnr 2014-508-1.5.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 11   

Månadsrapport september 2014 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till 

handlingarna. 
 
Ärendet 

Totalt prognostiseras för året, efter resultatdispositioner ett 

överskott om 11,0 mnkr. I jämförelse med tertialrapport 2 är det 

en förbättring med 4,2 mnkr. 

Dnr 2014-060-1.2.1. 
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§ 12  

Anmälan av beslut från Inspektionen för vård och 
omsorg (IVO) 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till 

handlingarna. 
 
Ärendet 

Östermalms stadsdelsnämnd behandlade den 22 maj 2014 begärt 

yttrande från Inspektionen för vård och omsorg (IVO). 

Bakgrunden till IVO:s begäran om yttrande var ett klagomål 

från enskild. Klagomålet avsåg brister kring avveckling av en 

daglig sysselsättningsverksamhet, att den individuella 

vårdplaneringen inte fungerar och att rutiner måste granskas 

samt att samverkan brister mellan huvudmännen, kommunen 

och landstinget. 

IVO meddelade den 3 oktober 2014 beslut i ärendet. Ärendet 

avslutas vid IVO. 

Dnr 2014-219-1.4. 
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§ 13   

Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråd 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till 

handlingarna. 
 
Ärendet 

Anmälan av protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråd 

från den 6 oktober 2014. 
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§ 14  

Protokoll från stadsdelsnämndens råd för 
funktionshinderfrågor 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till 

handlingarna. 
 
Ärendet 

Anmälan av protokoll från stadsdelsnämndens råd för funktions- 

hinderfrågor från den 2 oktober 2014. 
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§ 15  

Minnesanteckningar från Brottsförebyggande rådet 
(BRÅ) Östermalm 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till 

handlingarna. 
 
Ärendet 

Anmälan av minnesanteckningar från lokala brottsförebyggande 

rådet (BRÅ) Östermalm från den 25 september 2014. 
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§ 16  

Anmälan av tjänstemannabeslut enligt 
delegationsordningen 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till 

handlingarna. 

 

Anmälan av delegationsbeslut 
Dnr 2014-62-1.1. 
 

Ärendegrupp i 
delegations-
ordningen 

Datum Beslut Delegat 

4.1. 
Besvara förvalt-
ningsremisser 
från stadsbygg-
nadskontoret. 

 
14-09-06 

 
Remissvar i bygg-
lovsärende 
avseende utbygg-
nad av terrass vid 
klubbhus till 
Kungliga Motor-
båtsklubben, 
Strandvägen 56, 
Östermalm. 
Dnr 2014-514-1.5.3. 

 
Britt Mattsson 
Avdelningschef 
Parkmiljögrup-
pen Norra Inner-
staden 

3.23 
Disciplinpåföljd i 
form av skriftlig 
varning enligt AB 
§ 11 moment 1. 

 
14-08-14 

 
Skriftlig varning 
tilldelad vård-
biträde vid 
Hemtjänst Fältöver-
sten för upprepade 
sena ankomster.  
Dnr 2014-374-2.3.4. 

 
Staffan Oden-
crants 
Personalchef 

3.23 
Disciplinpåföljd i 
form av skriftlig 
varning enligt AB 
§ 11 moment 1. 

 
14-08-15 

 
Skriftlig varning 
tilldelad städare vid 
Centrala Öster-
malms förskolor för 
att ha lämnat 
städvagnen framme.  
Dnr 2014-380-2.3.4. 

 
Staffan Oden-
crants 
Personalchef 

3.19 
Avgångsersättning 
enligt stadens 
riktlinjer 

 
14-04-23 

 
Avgångsersättning 
för en förskollärare. 

 
Staffan Oden-
crants 
Personalchef 
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3.19 
Avgångsersättning 
enligt stadens 
riktlinjer 

14-06-18 Avgångsersättning 
för en barnskötare. 

Staffan Oden-
crants 
Personalchef 

3.19 
Avgångsersättning 
enligt stadens 
riktlinjer 

 
14-08-12 

 
Avgångsersättning 
för en förskollärare. 

 
Staffan Oden-
crants 
Personalchef 

 
2.12 
Vidaredelegation 
av befogenheter 
till den förvalt-
ningschef som gör 
upphandlingar av 
tjänster som är 
gemensamma med 
andra nämnder. 

 
14-10-08 

 
Vidaredelegation av 
beslutanderätt till 
förvaltningschefen 
för socialförvalt-
ningen att genom-
föra ramavtals-
upphandling av 
insatser för barn 
och ungdomar och 
dess familjer. 
Dnr 2014-546-2.2.2 

 
Teenie Benner-
holt 
t.f. stadsdels-
direktör 

 

2.12 
Vidaredelegation 
av befogenheter 
till den förvalt-
ningschef som gör 
upphandlingar av 
tjänster som är 
gemensamma med 
andra nämnder. 

 
14-10-06 

 
Vidaredelegation av 
beslutanderätt till 
förvaltningschefen 
vid Hägersten-
Liljeholmens 
stadsdelsnämnd att 
genomföra gemen-
sam upphandling av 
städtjänster. 
Dnr 2014-573-2.2.1. 

 
Teenie Benner-
holt 
t.f. stadsdels-
direktör 

 

2.12 
Vidaredelegation 
av befogenheter 
till den förvalt-
ningschef som gör 
upphandlingar av 
tjänster som är 
gemensamma med 
andra nämnder. 

 
14-10-02 

 
Vidaredelegation av 
beslutanderätt till 
förvaltningschefen 
för Farsta 
stadsdels-
förvaltning att ge-
nomföra upphan-
dling av vatten-
prover i plask-
dammar. 
Dnr 2014-574-2.2.2 

 
 

 
Teenie Benner-
holt 
t.f. stadsdels-
direktör 

 

2.12 
Vidaredelegation 
av befogenheter 

 
14-08-27 

 
Vidaredelegation av 
beslutanderätt till 

 
Teenie Benner-
holt 
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till den förvalt-
ningschef som gör 
upphandlingar av 
tjänster som är 
gemensamma med 
andra nämnder. 

förvaltningschefen, 
serviceförvaltning-
en att genomföra 
upphandling av 
översättningstjän-
ster till finska 
språket. 
Dnr 2014-506-2.2.1. 

t.f. stadsdels-
direktör 

 

1.1. 
Beslut om att 
avslå utlämnande 
av allmän han-
dling eller uppgift 
samt uppställande 
av förbehåll i 
samband med 
utlämnande till 
enskild. 

 
14-09-04 

 
Avslagsbeslut betr. 
utlämnande av an-
söknings-
handlingar till en-
skild gällande 
platser vid Villa-
gatans förskola un-
der juni, juli, augusti 
2014. 
Dnr 2014-523-2.8. 

 
Eva Broström 
Avdelningschef 
Barn och 
Ungdom 

2.15 
Nedskrivning av 
fordran sedan 
erforderliga in-
kassoåtgärder 
vidtagits och 
senast efter 3 år. 

 

 
14-10-06 

 
t.f.stadsdelsdirektör 
beslöt att skriva ned 
kundförluster, angi-
vna fordringar med 
sammanlagt  
194 758 kronor. 
Dnr 2014-578-1.2.1. 

 
Teenie Benner-
holt 
t.f. stadsdels-
direktör 
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§ 17  

Anmälan av promemoria 2014-10-23 med förteckning 
av inkomna brev, medborgarförslag, skrivelser m.m. 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till 

handlingarna. 
 
Ärendet 

 

Förteckning över inkomna brev, skrivelser, 

medborgarförslag och protokollsutdrag m.m. till 

Östermalms stadsdelsnämnd 

 

Från och med den 17 september 2014 till och med den 14 

oktober 2014 

 

A. Meddelande från Kommunfullmäktige och 

Kommunstyrelsen i Stockholms stad 

Protokoll från kommunstyrelsens sammanträde den 17 

september 2014 (utdrag) 

§ 16 Laglighetsprövning av kommunfullmäktiges beslut den 16 

juni 2014. Överenskommelse om exploatering med försäljning 

och tomträtt, för bostadsändamål inom fastigheten Hjorthagen 

1:2 m.fl. i Hjorthagen med Gasklockor 3 AB och Oscar 

Properties Gasklockor AB. Dnr 302-284/2014. 

Protokoll från kommunfullmäktiges sammanträde den 29 

september 2014 (utdrag) 

§ 16 Rapportering av ej verkställda beslut enligt 4 kap 1 § 

socialtjänstlagen (SoL) kvartal 3 år 2013 och kvartal 4 år 2013, 

äldreomsorg. 

Rapportering av ej verkställda beslut enligt 9 § och rapportering 

enligt 28 f § lagen om stöd och service till vissa 

funktionshindrade (LSS) samt 4 kap 1 § socialtjänstlagen (SoL), 

kvartal 3 år 2013 och kvartal 4 år 2013. 

 

B. Meddelande från Stadsledningskontoret i Stockholms 

stad- förnyelseavdelningen 

Rapporter från brukarundersökningarna inom socialpsykiatri 

2014, gruppboende och boendestöd. Rapporterna återfinns 

under www.stockholm.se/brukarundersokningar Dnr 2014-556-

1.6. 

 

 

 

 

http://www.stockholm.se/brukarundersokningar
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C. Meddelande från Socialnämnden i Stockholms stad 

Protokoll från socialnämndens tillståndsutskotts sammanträde 

den 4 september 2014. 

Protokoll i sin helhet. 

 

D. Meddelande från Äldreförvaltningen 

Kommunstyrelsen pensionärsråd (KPR) protokoll nr 7 från 

sammanträde den 16 september 2014 

Protokoll i sin helhet. 

 

E. Inkomna medborgarförslag 

2014-09-23 inkom medborgarförslag angående utegym vid 

Lappkärrsberget. Dnr 2014-555-1.2.4. 

 

F. Beslut från Inspektionen för vård och omsorg (IVO) 

BESLUT 2014-09-29. IVO bifaller Nytida AB:s ansökan om 

tillstånd enligt 23 § LSS att bedriva Erik Dahlbergsgatans 

gruppbostad enigt 9 § 9 LSS. Dnr 2014-567-1.6. 

BESLUT 2014-09-29. IVO bifaller Nytida AB:s ansökan om 

tillstånd enligt 23 § LSS att bedriva Sandhamnsgatan 22 enligt 9 

§ 9 LSS. Dnr 2014-567-1.6. 

BESLUT 2014-09-29. IVO bifaller Nytida AB:s ansökan om 

tillstånd enigt 23 § LSS att bedriva Sandhamnsgatan 26 enligt 9 

§ 9 LSS. Dnr 2014-567-1.6. 

BESLUT 2014-09-29. IVO bifaller Nytida AB:s ansökan om 

tillstånd enligt 23 § LSS att bedriva Sandhamnsgatan 30 enligt 9 

§ 9 LSS. Dnr 2014-567-1.6. 

 

G.  Domar 

Förvaltningsrätten i Stockholm, allmänna avdelningen, enhet 16 

DOM 2014-09-23 målnummer 4-14 avseende 

laglighetsprövning enligt kommunallagen. Östermalms 

stadsdelsnämnds beslut 2013-12-17, § 6. Förvaltningslagen 

avslår överklagandena. 

Dom 2014-09-24 målnummer 716-14 avseende 

laglighetsprövning enligt kommunallagen. Östermalms 

stadsdelsnämnds beslut 2013-12-17 § 5. Förvaltningsrätten 

avslår överklagandet. 

 

 

 

 



 

Östermalm stadsdelsnämnd 
Sammanträdesprotokoll 

23 oktober 2014 
Blad 22 

 

  

§ 18  

Information av stadsdelsdirektören 

Stadsdelsdirektör Teenie Bennerholt informerade 

stadsdelsnämnden om att verksamheterna inom förvaltningen 

går bra och att förvaltningen nu inväntar kommunfullmäktiges 

budget inför år 2015.  Förvaltningen får troligen budgeten för 

Östermalms stadsdelsförvaltning runt den 11-12 november 

2014. 

 

Preliminär tidsplan för budgetarbetet 2015 inom förvaltningen 

är lagd. Stadsdelsnämnden kommer att behandla 

verksamhetsplan (VP) 2015 vid nämndens sammanträde den 29 

januari 2015. Förvaltningen planerar att sända ut en MBL-

utgåva av VP 2015 före jul 2014 till stadsdelsnämndens 

ledamöter. 
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§ 19  

Övriga frågor 

Vice ordförande Therese Carlborg (M) framförde ett stort tack 

till förvaltningsledningen inom stadsdelsförvaltningen för ett 

gott samarbete och riktade ett särskilt tack till t.f. 

stadsdelsdirektören Teenie Bennerholt. Vice ordförande tackade 

också stadsdelsnämndens ledamöter för ett gott samarbete och 

ett gott diskussionsklimat. 

 

Ordförande Stefan Nilsson (MP) instämde i vice ordförandes 

tack till förvaltningen och nämnden. 

 

Ledamot Birgit Marklund Beijer (S) tackade Alliansen för ett 

gott samarbete och en god anda inom nämnden. 

 

Ledamot Jaime Barrios (V) instämde i Birgit Marklund Beijers 

(S) tack och riktade ett särskilt tack till Therese Carlborg (M) 

för gott samarbete. 
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§ 20  

Nedskrivning av fordringar i bokföringen 
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§ 21  

Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap 7 § 1 
p föräldrabalken (FB) 
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§ 22  

Anmälan av ordförandebeslut enligt 6 kap. 36 § 
kommunallagen – begäran om yttrande från 
Skolinspektionen i enskilt ärende 
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§ 23  

Anmälan av sociala delegationens protokoll 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till 

handlingarna. 
 
Ärendet 

Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 18 

september 2014. 


